
Protokół Nr XI/2011 

z XI Sesji Rady Gminy Dąbrówka 

z dnia 29 listopada 2011 roku

Posiedzenie odbyło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrówce i trwało 

od godziny 10:30 do godziny 13:00.

W posiedzeniu udział wzięli Radni Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą 

obecności. Obrady prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka Pani Agnieszka 

Gryglas.

Na sesji obecni byli:

1. Pan mgr inż. Tadeusz Bulik - Wójt Gminy Dąbrówka
2. Pan mgr Zenon Zadrożny -  Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka
3. Pani Helena Karczmarczyk - Sekretarz Gminy
4. Pani mgr Agnieszka Adam - Skarbnik Gminy
5. Pan Andrzej Popławski- Radca Prawny
6. Dyrektorzy gminnych j ednostek organizacyj nych
7. Kierownicy gminnych jednostek organizacyjnych
8. Dyrektorzy placówek oświatowych Gminy Dąbrówka
9. Sołtysi Gminy Dąbrówka -  zgodnie z załączoną listą
10. Pan mgr inż. Wiesław Mędrzycki -  Rady Powiatu Wołomińskiego
11. Media

Prowadząca obrady odczytała projekt porządku obrad, który został przedłożony radnym przed 
XI sesją Rady Gminy. Następnie zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 
w pkt. 7 podjęcie uchwały, kolejnego podpunktu tj. pod literą n) w sprawie ustalenia składów 
osobowych komisji Rady Gminy.

W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 3  głosami „za”

przy obecności 13 Radnych

Po wprowadzeniu podpunktu n) w pkt. 7 porządek obrad XI sesji Rady Gminy przedstawiał 
się następująco:

1. Powitanie i otwarcie obrad.
2. Przyjęcie ślubowania od radnego.
3. Wybór sekretarza obrad.
4. Przyjęcie protokołu z ostatnie sesji.
5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.
6. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez Komisje Rady Gminy.

7. Podjęcie uchwał:
a) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

wprowadzenia zwolnień w tym podatku oraz zarządzenia poboru podatków w



drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 
inkaso

b) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 
na terenie gminy Dąbrówka

c) w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów podatku rolnego,
d) w sprawie obniżenia ceny sprzedaży drewna do celów podatku leśnego oraz 

określenia zwolnień w tym podatku
e) w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z 

tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku podziału dokonanego na 
wniosek,

f) w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej na terenie 
gminy Dąbrówka

g) w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy
informacji i deklaracji podatkowych,

h) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu
i) w sprawie zmiany budżetu gminy na 2011 r.
j) w sprawie zmiany uchwały Nr 111/14/2010 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 30

grudnia 2010 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Dąbrówka,

k) w sprawie nadania imienia Publicznej Szkole Podstawowej w Guzowatce,
1) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Dąbrówka.
m) W sprawie nadania nazwy ulic w miejscowości Ostrówek
n) W sprawie ustalenia składów osobowych komisji Rady Gminy.

8. Rozpatrzenie podań do rady Gminy.
9. Sprawy różne i wolne wnioski.
10. Zamknięcie obrad.

Prowadząca obrady poprosiła Radnych o przegłosowanie, kto jest za przyjęciem

ww. porządku obrad w zaproponowanym kształcie.

Radni Rady Gminy Dąbrówka przyjęli ww. porządek obrad w głosowaniu jawnym

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 3  głosami „za”

przy obecności 13 Radnych

Przebieg obrad

Ad. 1 Powitanie i otwarcie obrad.

Obrady XI Sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka. 

Powitała wszystkich zebranych. Poinformowała, Ze w dzisiejszych obradach zgodnie z listą 

obecności uczestniczy 13 na 14 Radnych.



Następnie Przewodnicząca Rady Gminy odczytała Obwieszczenie Komisarza Wyborczego w 
Warszawie z dnia 9 listopada 2011 r. o wynikach wyborów ponownych do Rady Gminy 
Dąbrówka przeprowadzonych w dniu 6 listopada 2011 r. w okręgu wyborczym nr 2.

W wyniku przeprowadzonych wyborów radnym został wybrany z listy nr 26 KWW Gminne 
Koło Samorządowe Kryszkiewicz Edward Jan.

/Obwieszczenie stanowi załącznik do mniejszego protokołu/.

Ad. 2. Przyjęcie ślubowania od radnego.

Zgodnie z art. 23 a ust. 1 ustawy o samorządzie gminy przed przystąpieniem do wykonywania 
mandatu radnego Pan Edward Kryszkiewicz powtarzając słowa roty

Wierny konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuje uroczyście obowiązki 
radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie mając na wzglądzie dobro mojej gminy 
złożył ślubowanie wypowiadając słowa ,, ślubuję tak mi dopomóż Bóg ”

Po przyjętym ślubowaniu Przewodnicząca Rady wręczyła radnemu Panu Edwardowi 
Kryszkiewicz zaświadczenie Gminnej Komisji Wyborczej o wyborze na radnego w okręgu 
wyborczym nr 2, stwierdzając że w dzisiejszych obradach uczestniczy 14 na 15 Radnych.

Ad. 3 Wybór sekretarza obrad.

Sekretarzem obrad został Pan Ryszard Klusek. który w głosowaniu jawnym został wybrany

- j e d n o g ł o ś n i e -

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Przewodnicząca obrad zapytała Radnych czy wnoszą uwagi do protokołu z ostatniej sesji. 

Do protokołu z ostatnie sesji Radni Rady Gminy Dąbrówka uwag nie wnieśli.

Prowadząca obrady porosiła Radnych o przegłosowanie

Protokół Nr X/2011 

z dnia 26 października 2011 roku 

Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 4  głosami „za”

przy obecności 14 Radnych

Ad. 5 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

Ww. sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Dąbrówka.

/Sprawozdanie stanowi załącznik do mniejszego protokołu/.



Ad. 6 Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez Komisje Rady Gminy.

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy 
poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 16 listopada 201 lr.

Tematem posiedzenia było:

- sprawozdanie Prezesów Gminnych Jednostek OSP za 201 lr. z gotowości i uczestnictwa 

w akcjach gaśniczych i ratunkowych a także sprawozdania z wydatków z funduszu 

gminnego.

- potrzeby i możliwości w OSP na kolejne lata,

- dyskusja nad podziałem środków i przeanalizowanie podań skierowanych do komisji.

Na ww. posiedzeniu komisja nie podjęła żadnych wniosków.

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Finansowej Rady Gminy poinformował, że komisja 

odbyła posiedzenie w dniu 22 listopada 201 lr.

Tematem posiedzenia komisji było zaopiniowanie projektów uchwal w sprawie podatków i 

opłat lokalnych na rok 2012 oraz omówienie zmian do uchwały budżetowej na 2011 r.

Ad. 7 Podjęcie uchwał:

a) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
wprowadzenia zwolnień w tym podatku oraz zarządzenia poboru podatków w 
drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 
inkasa

Przed podjęciem przedmiotowej uchwały Przewodniczący Komisji Budżetowo -  Finansowej 
Rady Gminy poinformował, że komisja zawnioskowała o 4 % wzrost w stosunku do roku 
bieżącego podatków zawartych w ww. uchwale.

Wniosek Komisji Budżetowo -  Finansowej Rady Gminy został poddany pod głosowanie. 

Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 4  głosami „za”

przy obecności 14 Radnych

Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XI/69/2011 

z dnia 29 listopada 2011 r.

- j e d n o g ł o ś n i e  -/14 głosami „za”

przy obecności 14 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.



b) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 
na terenie gminy Dąbrówka

Przed podjęciem przedmiotowej uchwały Przewodniczący Komisji Budżetowo -  Finansowej 
Rady Gminy poinformował, że komisja zawnioskowała o 4 % wzrost w stosunku do roku 
bieżącego podatków zawartych w ww. uchwale.

Wniosek Komisji Budżetowo -  Finansowej Rady Gminy został poddany pod głosowanie. 

Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła

- w i ę k s z  o ś c i ą - 1 2  głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące”

przy obecności 14 Radnych

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XI/70/2011 

z dnia 29 listopada 2011 r.

- w i ę k s z  o ś c i ą - 1 2  głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące”

przy obecności 14 Radnych

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

c) w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów podatku rolnego.

Nawiązując do przedmiotowego projektu uchwały Przewodniczący Komisji Budżetowo -  
Finansowej Rady Gminy poinformował, że komisja większością głosów opowiedziała się za 
obniżeniem średniej ceny skupu żyta określonej w komunikacie Prezesa GUS która jest 
podstawą obliczania podatku rolnego z kwoty 74,18 zł za 1 dt. do kwoty 37,00 zł.

Wniosek Komisji Budżetowo -  Finansowej Rady Gminy został poddany pod głosowanie. 

Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 4  głosami „za”

przy obecności 14 Radnych

Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XI/71/2011 

z dnia 29 listopada 2011 r.

- j e d n o g ł o ś n i e  - /1 4 głosami „za”

przy obecności 14 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.



d) w sprawie obniżenia ceny sprzedaży drewna do celów podatku leśnego oraz 
określenia zwolnień w tym podatku

Przewodniczący Komisji Budżetowo- Finansowej Rady Gminy poinformował, że komisja 
jednogłośnie opowiedziała się za utrzymaniem podanej przez prezesa GUS kwoty 186,68 zł 
za 1 m3 stanowiącej podstawę wymiaru podatku leśnego na rok 2012.

Wniosek Komisji Budżetowo -  Finansowej Rady Gminy został poddany pod głosowanie 

Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 4  głosami „za”

przy obecności 14 Radnych

Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 4  głosami „przeciw”

przy obecności 14 Radnych odrzuciła projekt ww. 

uchwały.

e) w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu 
wzrostu wartości nieruchomości w wyniku podziału dokonanego na wniosek

Przewodniczący Komisji Budżetowo-Finansowej Rady Gminy przedstawiając wniosek 
dotyczący ww. projektu uchwały poinformował, że komisja większością głosów była 
przeciwna podjęciu przedmiotowej uchwały.

Wniosek Komisji Budżetowo -  Finansowej Rady Gminy został poddany pod głosowanie. 

Rada Gminy Dąbrówka w glosowaniu jawnym przyjęła

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 4  głosami „za”

przy obecności 14 Radnych

Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 4  głosami „przeciw”

przy obecności 14 Radnych odrzuciła projekt ww. 

uchwały.

f)  w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej na terenie 
gminy Dąbrówka

Przed podjęciem przedmiotowej uchwały Przewodniczący Komisji Budżetowo -  Finansowej 
Rady Gminy poinformował, że komisja zawnioskowała o 2 zł. wzrostu w stosunku do roku 
bieżącego opłaty targowej na terenie gminy Dąbrówka

Wniosek Komisji Budżetowo -  Finansowej Rady Gminy został poddany pod głosowanie. 

Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła



Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XI/72/2011 

z dnia 29 listopada 2011 r.

- j e d n o g ł o ś n i e  - /1 4 głosami „za”

przy obecności 14 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 4  głosami „za”

przy obecności 14 Radnych

g) w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy 
informacji i deklaracji podatkowych

Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XI/73/2011 

z dnia 29 listopada 2011 r.

- j e d n o g ł o ś n i e  - /14 głosami „za”

przy obecności 14 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

h) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wołomińskiemu

Nawiązując do przedmiotowego projektu uchwały Wójt Gminy wyjaśnił, że kwota udzielenia 
pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Wołomińskiemu została zmniejszona 
z 100.000,00 zł na 80.000,00 zł.

Środki te przeznacza się na remont drogi powiatowej nr 4321 w miejscowości Stasiopole 
relacja Czarnów -  Stasiopole -  Kuligów.

Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XI/74/2011 

z dnia 29 listopada 2011 r.



/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

i) w sprawie zmiany budżetu gminy na 201 lr.

Zmiany do przedmiotowej uchwały zostały omówione przez Skarbnika Gminy 

(Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do przedmiotowej uchwały) 

Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XI/75/2011 

z dnia 29 listopada 2011 r.

- j e d n o g ł o ś n i e  - /1 4 głosami „za”

przy obecności 14 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

- j e d n o g ł o ś n i e  - /14 głosami „za”

przy obecności 14 Radnych/

j)  w sprawie zmiany uchwały Nr 111/14/2010 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 30 
grudnia 2010 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Dąbrówka,

Nawiązując do przedmiotowego projektu uchwały Skarbnik Gminy poinformowała, że 
objaśnienia do zmian przyjętych w WPF Gminy Dąbrówka stanowią załącznik do 
przedmiotowej uchwały.

Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XI/76/2011 

z dnia 29 listopada 2011 r.

- j e d n o g ł o ś n i e - / 1 4  głosami „za”

przy obecności 14 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.



k) w sprawie nadania imienia Publicznej Szkole Podstawowej w Guzowatce.

Przewodnicząca Rady wyjaśniła, że projekt uchwały został przygotowany zgodnie z 
wnioskiem złożonym przez Panią Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Guzowatce.

Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącą obrad.

Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XI/77/2011 

z dnia 29 listopada 2011 r.

- j e d n o g ł o ś n i e  - /14 głosami „za”

przy obecności 14 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

I) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Dąbrówka

Pani Grażyna Wójcik pracownik Urzędu Gminy Dąbrówka zajmujący się prowadzeniem 
spraw związanych z nadawaniem nazw ulic i numeracją porządkową nieruchomości 
wyjaśniła, że projekt uchwały został przygotowany zgodnie z wnioskiem mieszkańców 
korzystających z przedmiotowej drogi.

Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XI/78/2011 

z dnia 29 listopada 2011 r.

- j e d n o g ł o ś n i e  - /1 4 głosami „za”

przy obecności 14 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

m) w sprawie nadania nazwy ulic w miejscowości Ostrówek.

Pani Grażyna Wójcik pracownik Urzędu Gminy Dąbrówka zajmujący się prowadzeniem 
spraw związanych z nadawaniem nazw ulic i numeracją porządkową nieruchomości 
wyjaśniła, że projekt uchwały został przygotowany zgodnie z wnioskiem mieszkańców 
korzystających z przedmiotowych dróg.

Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali.



Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XI/79/2011 

z dnia 29 listopada 2011 r.

- j e d n o g ł o ś n i e  - /1 4 głosami „za”

przy obecności 14 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

n) w sprawie ustalenia składów osobowych komisji Rady Gminy.

Przewodnicząca Rady zgłosiła wniosek o wprowadzenie radnego Pana Edwarda 
Kryszkiewicz w skład osobowy Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego 
Rady Gminy oraz w skład osobowy Komisji Gospodarczej Rady Gminy.

Wniosek Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym przyjęła

- j e d n o g ł o ś n i e - 1 4  głosami „za”

przy obecności 14 Radnych

Radni do ww. projektu uchwały uwag nie zgłaszali.

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła uchwałę Nr XI/80/2011 

z dnia 29 listopada 2011 r.

- j e d n o g ł o ś n i e  - / 14 głosami „za”

przy obecności 14 Radnych/

/Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu/.

Ad. 8 Rozpatrzenie podań do Rady Gminy

Podania zostały odczytane przez sekretarza obrad i dotyczyły następujących spraw:

Maria Wilkowska -  o uwzględnienie w budżecie Gminy na 2012 r. i zarezerwowanie 
funduszy na wykonanie zatok autobusowych oraz wykonanie remontu drogi w kierunku 
Teodorowa i utwardzenie destruktem lub asfaltem

Sołectwo Stanisławów -  o dokończenie drogi biegnącej przez wieś

Sołectwo Marianów -  o uwzględnienie w budżecie gminy na 2012 rok środków pieniężnych 
na dalszą rozbudowę placu zabaw

Maria Wilkowska Radna Gminy Dąbrówka o uwzględnienie w budżecie Gminy na 2012 rok i 
zarezerwowanie środków finansowych na remont elewacji budynku szkoły oraz na budowę 
boiska wielofunkcyjnego.



Wójt Gminy odnosząc się do odczytanych podań, poinformował, że wykonanie zatok 
autobusowych zostanie przekazane do powiatu zgodnie z kompetencją. Remont drogi do 
Teodorowa można będzie wykonać w ramach wydatków bieżących.

Dokończenie drogi w Stanisławowie poprzez wylanie asfaltu to zadanie inwestycyjne które 
wymaga większych nakładów finansowych. Nie możliwe do wykonania w 2012 r., chyba że 
znajdą się wolne środki.

Odnośnie dofinansowania do placu zabaw w Marianowie środki w ramach wydatków 
bieżących.

Remont elewacji na budynku szkoły w Guzowatce powinien zostać wykonany. Wiąże się to 
między innymi z nadaniem imienia szkole, które planowane jest w połowie maja przyszłego 
roku. Wybudowanie boiska wielofunkcyjnego uzależnione jest od tego czy będzie można 
pozyskać środki z zewnątrz.

Podania wymagające zaopiniowania przez komisje Rady Gminy Dąbrówka zostaną 
przekazane do rozpatrzenia zgodnie z kompetencją.

Ad. 9 Sprawy różne i wolne wnioski.

Pan Jan Milewski sołectwo Guzowata - podziękował za odkopanie rowów melioracyjnych. 
Zapytał czy rozpatrzony został wniosek złożony na dofinansowanie dokończenia chodnika w 
Guzowatce. Wójt Gminy poinformował, że na obecna chwilę nie posiada żadnej informacji.

Pan Aleksander Załęski poinformował, że istnieją duże szanse na pozyskania środków z 
zewnątrz na działalność Spółki Wodnej. Zwrócił się do Wójta aby reaktywować spółkę 
gminną. Ponadto Pan Załęski prosił Wójta o wystąpienie do Starosty z pismem na wykonanie 
zatoki autobusowej w Józefowie (Wólka Czarnowska).

W imieniu podróżnych korzystający z kursu autobusowego o godz. 2210 z Warszawy 
podziękował Wójtowi za utrzymanie tego kursu i prosił aby sołtysi w rozmowach z 
mieszkańcami przekazywali informacje aby korzystać z autobusów naszych przewoźników.

Pan Getka Janusz zapytał dokąd będzie podczyszczony rów na odcinku Trojany -  Dąbrówka - 
Lasków.

Pan Krzysztof Kłębek podniósł temat dotyczący nakładki wierzchniej i oznakowania 
poziomego drogi w Zacieniach.

Pani Maria Wilkowska podziękowała za wykonie dotychczas oczyszczonych rów i prosiła o 
dalsza kontynuację na odcinku od sklepu Sieci 34 do stacji CPN.

Pani Paciorek Leokadia prosiła o naprawę zniszczonego chodnika przy szkole w Guzowatce i 
poinformowała, że bardzo zniszczona jest droga przez Działy od strony Kołakowa.

Pani Kuśkowska Helena zapytała, kiedy zostanie włączone oświetlenie przystanków przy 
trasie.

Odnosząc się do poruszonych spraw Wójt Gminy nawiązując do reaktywowania spółki 
wodnej stwierdził, że jego zdaniem zasadnym jest aby spółka powstała. W tym celu zostało 
zorganizowanie spotkanie z przedstawicielami z poszczególnych sołectw ale nic to nie dało. 
Na dzień dzisiejszy brak jest zainteresowania tym tematem . Sprawa zapewne powróci gdy 
podniesie się stan wód powiedział mówca. Temat wykonania zatoki poruszonej przez Pana



Załęskiego zostanie przekazy do Powiatu. Odnośnie kursu autobusowego Wójt Gminy 
poinformował, że przewoźnik który podjął się tego zadania zamierza z niego zrezygnować 
ponieważ w żaden sposób się to mu nie opłaca. Zwrócił się z wnioskiem o dofinansowanie do 
tego kursu. Na dzień dzisiejszy nie wiadomo jak to będzie w przyszłości. Sprawa trudna do 
zrealizowania. Naprawa chodnika przy szkole -  sprawa do rozpoznania. Droga w Działach 
znajduje się na terenach bagiennych i jest nie przystosowana do przewozu materiałów 
budowlanych dużymi samochodami. Sprawa ta zostanie sprawdzona w terenie. Odnośnie 
lamp przy trasie Wójt Gminy powiedział, że na dzień dzisiejszy nie można włączyć 
oświetlenia ponieważ zostały skradzione przewody. Temat został zlecony do wyceny. Jeśli 
będzie to duża kwota to nie będziemy wchodzić w ten temat. Być może zostaną zamontowane 
lampy solarowe.

W dalszej kolejności swojej wypowiedzi Wójt Gminy nawiązał do toczącego się przeciw 
niemu postępowania sądowego i oświadczył że:

tocząca się sprawa z działaniem nie dotyczy jakichkolwiek działań na szkodę gminy i dobra 
publicznego,

Z akt sprawy wynika jasno, że nie tylko nie działałem na szkodę gminy ale dla je j dobra i 
dobra publicznego,

Zarzuty mi stawiane dotyczą jedynie moich rzekomych działań na szkodę osoby prywatnej. O 
tym czy tak było rozstrzygnie mam nadzieję niezawisły sąd.

Wierzę, że wcześniej czy później dowiodę swojej niewinności.

- w aktach sprawy je st mnóstwo bzdur, zaprzeczeń, niezgodności. Nie mogę ich teraz 
ujawniać ale przedstawię Państwu całą tę sprawę gdy tylko będzie to możliwe.

- wszystko wskazuje na to, że cała ta sprawa została wywołana po to aby wyeliminować mnie 
z życia publicznego. Świadczyła o tym treść ulotek podczas ostatnich wyborów, bilbord 
mojego konkurenta na ogrodzeniu nieruchomości osoby która mnie oskarża a także wspólna 
obecność na mojej rozprawie Oskarżyciela, Pani S ,Pana R i zaprzyjaźnionej z nimi Pani 
redaktor Wieści Podwarszawskich.

- oświadczam, że z uwagi na powyższe nie będę reagował na wszystkie brednie i manipulacje 
słowne ukazujące się w tej lokalnej gazecie i rozpowszechnianych przez moją opozycję.

- oświadczam także, że jestem człowiekiem honoru i wiem ja k  mam się zachować jeśli sprawa 
zakończy się dla mnie niepomyślnie.

W dalszej części obrad głos zabrała Pani Krystyna Augustyniak - pracownik Urzędu Gminy 
zajmująca się sprawami rolnictwa, która poinformowała, że na terenie naszej gminy na dzień 
dzisiejszy brak jest zainteresowania powołaniem gminnej spółki wodnej. Nadzór nad 
działalnością spółki wodnej sprawuje starosta i inicjatywa jej reaktywowania powinna 
wystąpić ze strony starostwa. Pani Augustyniak ze swojej strony zobowiązała się służyć 
pomocą w miarę swoich możliwości.

Pan Zenon Zadrożny -  Z-ca Wójta odniósł się do tematu podczyszczanego rowu Trojany- 
Dąbrówka -  Lasków i poinformował, że na całej swojej długości tj. ok. 5 km przedmiotowy 
rów bezie udrożniony. Zaproponował Panu Januszowi Getka aby wspólnie dokonali oględzin 
tego rowu.



Pan Wiesław Mędrzycki - nawiązując do wypowiedzi Pana Kłębka i stwierdził, że dobrze 
były aby wszystkie drogi w powiecie były w takim stanie jak droga w Zaścieniach. Zadanie 
to jest w trakcie realizacji. Na terenie gminy Dąbrówka nie są robione oznakowania poziome 
ponieważ drogi nie mają odpowiednich szerokości. Pan Mędrzycki poinformował, że na 
terenie gminy powiat przystąpił do budowy drogi Kuligów -Stasiopole -  Czarnów. Droga ta 
nie ma uregulowanych praw własnościowych. Właściciele gruntów wyrazili zgodę na ich 
zajęcie na poszerzenie drogi. Mówca poinformował, że dokona starań aby zostały wypłacone 
odszkodowania za zajęte grunty. Odnoście wykonania pozostałych zadań inwestycyjnych na 
terenie gminy Dąbrówka Pan Mędrzycki powiedział, że został wykonany chodnik w 
Józefowie i ogłoszono przetarg na odwodnienie Guzowatki.

Pan Ziółkowski Tadeusz - powiedział, że nic się nie robi na drodze powiatowej Chajęty przez 
Guzowatkę w kierunku do Radzymina. Na drodze tej powinna zostać wykonana nakładka. 
W pierwszej kolejności powinny zostać odnowione rowy a dopiero mogą być robione 
nakładki. Wszystkie wnioski dotyczące naprawy dróg powiatowych przekazywane są do 
Zarządu Dróg Powiatowych.

Godz. 12.50 na sesje Rady Gminy przybył radny Pan Bogdan Kujawski.

Pan Pawlak Józef -  prosił o remont drogi od Stasiopola w kierunku Józefowa tzw. Wólki 
Czarnowskiej.

Odpowiadając Wójt Gminy powiedział, że zgodnie ze wcześniejszymi ustaleniami na tą drogę 
zostanie nawieziony gruz.

Ad. 10 Zamknięcie obrad.

Po wyczerpaniu się powyższego porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła 

obrady XI sesji Rady Gminy Dąbrówka dziękując obecnym za udział w posiedzeniu.

Na tym protokół zakończono.
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